
П Р О Т О К О Л 

 

От заседание № 3/2022 на Общо събрание на ИБИР при БАН, състояло се на 

24.10.2022г. 

 

Списъчен състав на Общото събрание (ОС) на ИБИР: 36 члена 

Редуциран списъчен състав на ОС на ИБИР: 30 члена 

Присъстващи: 30 члена на ОС при ИБИР-БАН 

Отсъстващи: 6 члена на ОС при ИБИР-БАН, всички по уважителни причини 

Гости на заседанието на Общото събране са: 

1. чл.-кор. проф. Нина Атанасова, дбн  - член на Експертната комисия на БАН за избор 

на директор на ИБИР-БАН 

2. доц. д-р Анастас Пашов, дм - член на Експертната комисия на БАН за избор на 

директор на ИБИР-БАН 

 

 

Председателят на ОС на учените при ИБИР-БАН доц. Иван Бочев открива заседанието на 

ОС на учените в ИБИР-БАН при следния дневен ред: 

1. Обсъждане кандидатурата за директор на ИБИР-БАН по подадени в рамките на 

конкурса документи 

2. Разни 

 

Така предложеният дневен ред се подлага на гласуване и се приема единодушно. 

По предложение на доц. Иван Бочев за протоколист на заседанието е избрана единодушно 

асистент Илка Цветкова. 

По т.1., доц. Бочев дава думата на кандидата за директор на ИБИР проф. С. Хайрабедян, за 

да представи своята програма за управление и развитие на ИБИР-БАН „Устойчивост“. 

Доц. Иван Бочев дава думата за въпроси и изказвания. 

Доц. Е. Кистанова отправя следните въпроси към проф. С. Хайрабедян: 

1. Какви мерки ще се предложат с цел повишаване публикационната активност на 

учените в Института, заемащи академична длъжност „професор“? 

2. Какво е отношението на проф. С. Хайрабедян към впечатлението  на доц. Кистанова, 

че адмистративната му дейност е в ущърб на научната му активност, показател за 



което са малкият брой публикации с негово участие, регистрирани в система 

„Scopus” за последните 4 години? 

3. Какви са намеренията на проф. Хайрабедян относно диалога и съвместната работа 

със Синдиката към Института? 

В отговор на въпросите на доц. Кистанова, проф. С. Хайрабедян отбелязва, че според него 

ръководният пост трябва да бъде заеман от човек с необходимите знания и визия, за да се 

постигне ефективно и успешно управление на сложна структура като самостоятелно научно 

звено на БАН, като поетата административна отговорност и задължения неминуемо се 

отразяват негативно на текущата научна активност. Въпреки това, проф. Хайрабедян 

уточнява, че качеството на научната му продукция остава на най-високо равнище, за което 

свидетелстват наукометричните му показатели от последните години. Проф. Хайрабедян 

изказва мнение, че за да е наистина полезен, синдикатът трбява да защитава интересите на 

всички служители в Института, като заявява, че той винаги е бил отворен за диалог със 

синдикалната организация. 

Доц. Т. Димова отправи благодарност за високото качество на представената програма и 

задава следните въпроси: 

1. Кога и как ще бъде организирано обучение за работа и осигурен достъп на всички 

учени от Института до новозакупената апаратура, представена в програмата? 

2. По какъв начин ще се осъществява за в бъдеще по-голям контрол върху обучението, 

дейността и публичните изяви на докторантите в Института? 

3. Какви са плановете и сроковете за доизграждане на обновения уеб-сайт на 

Института? 

Проф. С. Хайрабедян отбелязва, че ползването на новозакупената апаратура е планувано да 

се осъществява след въвеждането й в експлоатация по предварителна заявка и 

задължително обучение, което предстои да се реализира. Подчертава, че за пълноценното 

обучение на докторантите в Института е планувано оборудването на семинари зали, както 

и че обновяването на уеб-сайта на Института е в ход, като за завършването му е необходимо 

съдействието на всички служители. 

Поради липса на други въпроси и изказвания, Председателят на ОС доц. И. Бочев призовава 

да се пристъпи към гласуване на представената програма, като предлага комисия по избора 

в следния състав: 

Председател:  доц. Милена Мурджева 

Членове:         доц. Десислава Абаджиева 

            доц. Деница Даскалова 

 

Комисията е приета единодушно с 30 гласа „ЗА“. 

Проведеното тайно гласуване дава следния резултат: 



Представената от проф. С. Хайрабедян програма е приета с 23 гласа „ЗА“, 1 глас 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ и 6 гласа „ПРОТИВ“.  

По т.2. от дневния ред не са направени изказвания. 

Поради изчерпване на точките от дневния ред, доц. И. Бочев закрива заседанието. 

 

 

Предс. на ОС на ИБИР-БАН:.............................. 

/доц. И. Бочев/ 

 

                                                                                                       Протоколист:…………………. 

/асистент И. Цветкова/ 

 


